
PROTOKÓŁ nr 92 
 

Z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  08.11.2023 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Waldemar Wołoch 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

W pracach Komisji uczestniczył przedstawiciel SM m.Krakowa p.Paweł Dudziński, który przedstawił sytuację 

bezpieczeństwa na terenie Dzielnicy XVII jak również wysłuchał uwag Radnych na temat sytuacji na terenie 

Dz.XVII. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad Komisji został poszerzony o trzy punkty porządku obrad. 

Projekt porządku obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1. Komisja rozpatrzyła pismo p.Ewy K. z dnia 12.10.23 w sprawie przejazdu samochodów o tonażu 

pow.3,5t.przez ul. Kantorowicką. 

Głos zabrali; p.J.Kolasa, p.L.Zaleński, p.J.Wójcik. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do ZDMK o zajęcie stanowiska w sprawie zawartej w piśmie od 

mieszkanki z tego rejonu. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.2. Komisja rozpatrzyła maila p. Beaty M.-K. z dnia 15.10.23 w sprawie zapewnienia bezpieczeństwa na 
skrzyżowaniu ulicy Wańkowicza i Przebindowskiego. 

Głos zabrali;p.L.Zaleński,p.J.Kolasa. 

Komisja podjęła wniosek o zorganizowanie spotkania w terenie przez MIR i ZDMK z Wnioskodawcą i Radnym z 

okręgu. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.3. Komisja rozpatrzyła maila p. Andrzeja K. z dnia 16.10.23 w sprawie zmiany odjazdu autobusów 122 i 422 z 

Zesławic. 

Głos zabrali;p.L.Zaleński. 

Komisja podjęła wniosek o przekazaniu pismo do ZTP z prośbą o uwzględnienie propozycji zawartych w treści maila 

wnioskodawców. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.4. Komisja rozpatrzyła pismo MIR IR-02.7223.1636.2023(2) z dnia26.10.23 w sprawie montażu progu 

zwalniającego na ul. Grębałowskiej. 

Głos zabrali;p.J.Kolasa,p.L.Zaleński,p.J.Wójcik. 

Komisja podjęła wniosek o przekazaniu treści pisma do Radnego z okręgu. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.5. Komisja przyjęła do wiadomości pismo ZTP TT.421.1.630.2023 z dnia 26.10.23 w sprawie zadaszenia 

przystanku na ul. G.Morcinka. 

 

ad.3.6. Komisja przyjęła do wiadomości pismo ZBK NU.9-9-441-200/12 z dnia 27.10.23 w sprawie skargi 

dot.samochodów dostawczych na chodniku. 

 

ad.3.7. Komisja rozpatrzyła pismo Radnego Dz.XVII p. L.Zaleńskiego z dnia 03.11.23 w sprawie dodatkowego 

autobusu z Zesławic w stronę ul. Mistrzejowickiej/Okulickiego. 

Głos zabrali;p.L.Zaleński. 

Komisja podjęła wniosek o przekazaniu pisma do ZTP w celu określenia przebiegu trasy nowej linii autobusowej  

i przewidywanego czasu jego kursowania. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 



ad.3.8.Komisja rozpatrzyła pismo Radnego Dz.XVII p.J.Zabagło z dnia 06.11.23.w sprawie okresowej kontroli przez 

SM m.Krakowa Parku Matejki przy ul. Wańkowicza. 

Głos zabrał p.L.Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do SM m. Krakowa celem objęcia kontrolą miejsca wskazanego 

w treści pisma Radnego z okręgu. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.9. Komisja rozpatrzyła email Radnego Dz.XVII p.J Wójcika z dnia 08.11.23 w sprawie wzmożonej aktywności 

wandali. 

Głos zabrał;p.J.Wójcik. 

Komisja podjęła wniosek o przekazaniu treści pisma do SM m. Krakowa oraz Policji z prośbą o stałą kontrolę. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.10. Komisja rozpatrzyła pismo Radnej Dz.XVII p.J.Kolasa z dnia 08.11.23 w sprawie czystości ulic na 

wyjazdach z terenu budowy trasy S-7. 

Głos zabrała p.J.Kolasa. 

Komisja podjęła wniosek o przekazaniu treści pisma do SM m. Krakowa  z prośbą o stałą kontrolę ulic w okolicach 

wyjazdów z terenu budowy trasy S-7 w sprawie czystości ulic zwłaszcza ul. Łowińskiego, Okulickiego, Wł. Jagiełły 

oraz Kocmyrzowską. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie.    

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty. 

Komisja zwróci się ponownie z wnioskiem o zabezpieczenie miejsca po byłej piekarni „Skarżyński” os. Na Stoku 

34A w Krakowie do PINB w Krakowie, Policji, SM m.Krakowa i do Komornika Sądowego ze względu na 

pojawiające się informacje o przebywaniu na terenie w/w posesji osób bezdomnych i szerzeniu się zjawisk 

patologicznych. 

 

 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia. 

Na tym posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zakończono o godz. 19.15. 
 

 
 

 

 

                           Protokołował:                                                                               Przewodniczył: 

                       Waldemar Wołoch                                             

           Waldemar Wołoch 

 

 

 
 


